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Interpelace č. 6 

Odpověď na dotaz v rámci interpelace zastupitelů od p. Kučery  p. Václavík 

 

Vážený pane zastupiteli Kučero, 

píšu Vám odpověď na interpelaci z 5. jednání zastupitelstva, konaného dne 18.9.2023. Vaše dotazy 
směřovaly k dopravě, konkrétně na současný stav projektů 1) rekonstrukce hlavní ulice, 2) BUS pruhu a 
3) přeložka I/12. 

 

1) Dle posledních informací by měla být rekonstrukce hlavní ulice realizována po dokončení přeložky 
I/12. 

2) Tento projekt má pravomocné územní rozhodnutí. Uvažovaná varianta je "od mostku", tedy bez 
zásahu do blatovského parku. 

3) Je vydáno pravomocné územní rozhodnutí. Aktuálně se projednává změna Z01, která obsahuje, 
mimojiné vedením městské části vyjednané dodatečné valy, které ještě více odcloní a zmírní dopady 
stavby 1/12.  

 

Interpelace č. 7 

Odpověď na dotaz v rámci interpelace zastupitelů od pí Doležalové  pí Filipinská 

Vážená paní zastupitelko, 

reaguji na Vaši interpelaci z jednání zastupitelstva konaného dne 18.9.2023, týkající se stavu 
dětského hracího prvku "lanovka" na hřišti Žíšovská. 

Při pravidelné kontrole bylo zjištěno, že u tohoto prvku degradovaly i nosné konstrukční prvky, 
tudíž další oprava není možná. Tento prvek je nyní nepřístupný a bude odstraněn. V současné 
době Odbor školství a kultury zjišťuje možnosti a cenové relace nového prvku tohoto typu, 
který by dosavadní lanovku nahradil a současně vhodně doplnil stávající prvky, jež jsou 
zhotoveny z akátu.  Instalace nového prvku je plánována na jaro 2024.  

 

 


